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Jeden rok poté, co změnil svůj životní styl a zhubl téměř 100 liber,

dva roky poté, co opustil Trumpovu administrativu , a měsíc poté, co

vydal Never Give an Inch, svůj bestseller New York Times , bývalý

ministr zahraničí Mike Pompeo zvažuje, zda bude kandidovat. pro

republikánskou nominaci na prezidenta.

"Jsme pár měsíců od vyřešení rovnice," řekl Pompeo v rozhovoru pro

Washington Examiner o svých úvahách s manželkou Susan o blízké

budoucnosti. „Modlíme se, snažíme se přijít na to, jestli je to místo,

kde bychom mohli mít největší dopad, a snažíme se uspořádat,

uspořádat naše myšlení, abychom, až učiníme toto rozhodnutí, mohli

případ předložit Američané takovým způsobem, jakým jsme my a jak

bychom se pro ně snažili pracovat.

NÁVRAT GURU MARIANNE WILLIAMSONOVÉ

"Nebo se rozhodneme neběhat a najdeme jiný způsob, jak se pokusit

být produktivní."

Pompeo by byl druhým bývalým Trumpovým úředníkem, který se do

závodu zapojil, spolu s bývalou velvyslankyní USA při OSN Nikki

Haleyovou . Trump také oznámil svou kandidaturu, stejně jako

biotechnologický podnikatel Vivek Ramaswamy .

https://www.washingtonexaminer.com/tag/donald-trump
https://www.washingtonexaminer.com/tag/mike-pompeo
https://www.washingtonexaminer.com/tag/republican-party
https://www.washingtonexaminer.com/politics/return-of-the-guru-marianne-williamson
https://www.washingtonexaminer.com/tag/nikki-haley
https://www.washingtonexaminer.com/tag/vivek-ramaswamy
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Gary Locke pro Washington Examiner 

Pompeo řekl, že je dost času, aby se on nebo kdokoli jiný přidal, jako

je guvernér Ron DeSantis (R-FL), a že ho mediální spěch nijak

nepohnul.

„Národní média jsou vždy v popředí, protože jsou to dobré titulky,

dobré chyrony, dobrá kliknutí, ale času je spousta, a to je – ze všech

věcí v životě člověka je to jedna z věcí, kterou chcete měřit dvakrát a

řez jednou. Chcete se ujistit, že se rozhodnete správně,“ řekl.

Pompeova cesta k jeho rozhodnutí začala rozhodnutím uzdravit se. V

červnu 2021, šest měsíců poté, co odešel z práce, která vyžadovala

hodně cestování a pojídání pozdě v noci u svého stolu, vstoupil na

váhu a dosáhl čísla, které nikdy předtím neviděl: 300.

Další den se probudil a řekl Susan, že „dnes je ten den“ a nikdy se

neohlédl.

https://www.washingtonexaminer.com/tag/ron-desantis
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Pompeo řekl, že jeho nový upravený vzhled mu přináší tolik

komentářů, jako cokoliv, co udělal během své dlouhé životnosti

služby, která začala ve West Pointu. „Lidé to neustále zmiňují.

Nemohu vám říci, kolik lidí řeklo: ‚Viděl jsem, co jsi udělal. Moje

žena mi řekla, že to musím udělat taky.“ Nebo: 'Moje sestra viděla, že

jsi to udělal, a povzbudila mě, abych byl lepší.' Nebo ‚Viděl jsem to a

rozhodl jsem se, že to udělám také‘,“ řekl.

Lidé kolem něj se starají o to, aby zůstal na správné cestě. "Pokud

jsme někde venku a jedeme nebo tak něco a já sáhnu po košíku s

chlebem, můžete vidět lidi, jak jdou, 'pozor!" Což je krásné, protože

na mě dávají pozor. Vědí, že to bylo něco, co jsem opravdu chtěl a

potřeboval udělat, a snaží se mi pomoci,“ řekl.

Tento bývalý obchodník se narodil v Kalifornii a před více než 20 lety

adoptoval domovský stát své matky Kansas. Armádní veterán, který

promoval jako první ve své třídě na West Pointu, Pompeo kandidoval

do Kongresu na začátku hnutí Tea Party a sloužil tři funkční období,

když byl Trumpem vybrán, aby sloužil jako ředitel CIA.

Jeho kniha Never Give an Inch podrobně popisuje jeho přístup jako

Trumpův nejvyšší diplomat a je pronášena návaly ostrého humoru.

PROČ ZÁLEŽÍ NA TAKÉM RANS

Pompeo řekl, že když psal knihu, rozhodl se, že ji řekne tak, jak ji

viděl, bradavice a tak: „Nešlo o vytvoření dědictví. Nebylo to o

vítězství. Bylo to jen o tom, hej, byl to druh tohoto světa, který jsem

obýval čtyři roky, a těchto dvou obrovských příležitostí a zátěží, a to

byl prizma, který jsme přinesli k vyřešení každého z těchto problémů,

které ve většině případů existují již dlouho. desetiletí a jak je můžete

opravit nebo spravovat tak, aby to vyhovovalo lidem, za které

zodpovídáte.“

Kniha není striktně politickou knihou nebo knihou o teorii a strategii

zahraniční politiky, ale „popisem pohledu pragmatika a praktika na

to, že jsou v těchto dvou rolích, interagují se skutečnými lidskými

https://www.washingtonexaminer.com/tag/california
https://www.washingtonexaminer.com/news/campaigns/why-the-also-rans-matter
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bytostmi, aby se pokusili přinést soubor výsledků pro mého šéfa. ,

prezident a americký lid."

Někteří z jeho bývalých kolegů z administrativy nebyli příliš

spokojeni s jeho upřímností, včetně Haleyho a bývalého Trumpova

poradce pro národní bezpečnost Johna Boltona .

Pompeo pokrčí rameny: "Nikdo nezpochybňuje, že to, co jsem řekl,

nebyla pravda, a stále si stojím za vším, co jsem napsal," řekl, včetně

pasáže, která tvrdila, že Haley se jako velvyslanec OSN pokusil

nahradit viceprezidenta Mikea . Pence na Trumpově znovuvolebním

lístku.

Haley to odmítla v rozhovoru pro Fox News slovy: "Je to opravdu

smutné, když musíte jít ven a lhát a pomlouvat, abyste prodali

knihu."

Pompeova kritika Boltona je sžíravá a obviňuje ho z úniku

utajovaných materiálů v Boltonových vlastních memoárech The

Room Where it Happened .

Bolton v lednu tohoto roku řekl, že se také přiklání ke kandidatuře na

prezidenta, ale zatím neudělal skok.

Loni Pompeo dal dohromady operaci, kterou použil na pomoc při

kampani pro republikánské kandidáty v loňských podzimních

volbách v polovině volebního období – také by pomohla vytvořit

infrastrukturu prezidentské kampaně, pokud bude kandidovat.

Jako mladý poručík si Pompeo všiml nedostatečné korelace mezi

talentem vojáků a mírou jejich povýšení – důkaz, jak se Pompeo brzy

dozvěděl, o širším problému s vládními institucemi, nejen s

armádou.

„Mohli byste sledovat, jak se nesoulad mezi zásluhami a politikou

odehrává byrokratickým prizmatem, ale nemůžete to ocenit, dokud

nebudete za tu byrokracii odpovědní,“ řekl.

https://www.washingtonexaminer.com/tag/john-bolton
https://www.washingtonexaminer.com/tag/mike-pence
https://www.foxnews.com/politics/nikki-haley-exploring-2024-presidential-run
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Tato výhoda přišla nejprve jako ředitel CIA do jara 2018 a poté jako

ministr zahraničí, když řekl, že dokáže pochopit, jak tyto klíčové

federální byrokracie vypadají od samého vrcholu až dolů. A pak jeho

další uvědomění: Stejně jako byly zásluhy a povýšení tak odděleny,

existovala i nesrovnalost jeho omezeného rozsahu k provádění změn,

protože kultura těchto byrokracií se tak zakořenila. „Vaše schopnost

pohnout skálou, změnit setrvačný směr těchto obrovských agentur,

které se skutečně odpojily od svých misí, je skutečně děsivá a sama o

sobě představuje velké riziko, protože tato setrvačnost neodráží to, co

země potřeby nebo prezidentovo řízení,“ řekl.

„Když jsou vyvázáni z: ‚Hele, prezident řekl X a tajemník řekl, aby

udělali X‘ a teď najednou ten stroj nechce nebo nemůže nebo je

prostě příliš velký na to, aby udělal X, víš že existuje reálné riziko, že

v důsledku toho skončíte na špatném místě, ať už úmyslně, nebo

neúmyslně,“ vysvětlil.

To, co Trump nazval „deep state“, nazval Pompeo, alespoň v případě

ministerstva zahraničí, „radikálně vlevo od Ameriky a demokratické

tradice naší republiky. Je to ohromující.”

Vzpomněl si na okamžik na schůzce jednoho dne, kdy „seděl s 10

nebo 12 mými středně staršími lidmi, ne se zástupcem, ale s velmi

staršími lidmi, a řekl jsem: „Kolik z vás kdy bylo ve výrobě podlaha?'

Nikdo nezvedl ruku. Možná to nemysleli vážně. 'Ne vážně. Kolik z vás

někdy skutečně bylo venku, kde byla společnost, která něco

vyráběla?'“

Ale nedostatek rukou ve vzduchu byl přesný: nikdo takovou

zkušenost neměl.

„Lidé, kteří slouží lidem v této zemi, jsou kulturně tak odděleni od

lidí, kterým slouží. Neznají nikoho, kdo vyrostl v západní Pensylvánii

nebo na jihu centrálního Kansasu nebo kdekoli mezi tím,“ řekl.
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„Mohl jsem si projít seznam věcí, které jsou v obrovských částech

Ameriky docela běžné, o kterých by lidé na vysokých úrovních vlády

buď nevěděli, nebo jimi pohrdali.

"To není dobré."

KLIKNĚTE SEM, ABY SI PŘEČTĚTE VÍCE OD

WASHINGTON EXAMINER

Pompeo navštívil první primární státy Iowa , New Hampshire a Jižní

Karolína, kde diskutoval o svém životním příběhu, který sahá od

doby, kdy řídil Baskin-Robbins, až po pomoc při vyjednávání

Abraham Accords – společné mírové dohody podepsané mezi státem

Izrael, Spojené arabské emiráty, Bahrajn a Spojené státy americké.

Když se ho ještě jednou zeptal na možnost prezidentské kandidatury,

odpověděl pouze: „Ještě je dost času.

Salena Zito je národní politická reportérka pro  Washington

Examiner .
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